

【理大八十五週年校慶網上講座：保護眼睛 由零歲開始】

香港兒童的近視問題嚴重，家長們都十分關心子女的眼睛狀況並為他們安排檢查。究竟兒童多少歲開始可以接受眼睛檢查？小朋友要怎樣從小保護眼睛？#理大 #眼科視光學院 #視覺科學研究中心 將於 10 月 22 日(星期六) 聯合舉辦 #理大八十五週年校慶 網上講座，高級眼科視光師余倩盈小姐及高級駐院眼科視光師溫梓峻先生將講解嬰幼兒的眼睛發展、兒童常見的眼睛問題及其改善方法。

👉立即登記！率先發問有關「兒童視力」的問題：<https://bit.ly/3xVdT9u> (名額有限 報名從速)

【PolyU 85th Anniversary Webinar on Essential Eye Care for Kids】

Myopia is a serious problem affecting many children in Hong Kong. Parents would be very concerned about their children's ocular health and consider booking an eye examination. When can a kid receive their first eye examination, and how to teach them the importance of eye protection? In celebration of PolyU's 85th Anniversary, #SchoolofOptometry and #ResearchCentreforSHAPRVision (RCSV) co-organize a webinar on 22 Oct (Saturday). Ms Bibianna Yu and Mr Anson Wan will discuss eye development in infants, common eye problems in children and its solution.

(Programme in Cantonese)

👉 Register now! <https://bit.ly/3xVdT9u> (Limited quota. First come, first served.)

The banner features the PolyU 85th logo, The Hong Kong Polytechnic University logo, and the School of Optometry logo. The main title is "保護眼睛 由零歲開始" (Protecting Eyes from Birth) in large blue and yellow text. Below it is the subtitle "網上講座". To the left is a cartoon illustration of a baby looking through a magnifying glass. The right side contains text about eye health in children, the speakers (Ms. Bibianna Yu and Mr. Anson Wan), and the topics covered (eye development in infants, common eye problems, and comprehensive eye exams). It also lists the date (10月22日), time (上午11時至中午12時30分), form (網上講座), and language (廣東話). At the bottom, there are profiles for the speakers: Bibianna Yu (余倩盈小姐) and Anson Wan (溫梓峻先生), along with their professional titles and brief descriptions.

日期 2022年10月22日(星期六) **時間** 上午11時至中午12時30分 **形式** 網上講座 **語言** 廣東話

講者

余倩盈小姐
(香港理工大學眼科視光學院高級眼科視光師)

畢業於香港理工大學眼科視光學（榮譽）理學士課程，其後取得哲學碩士學位及美國眼科視光學院院士資格。她現為香港理工大學眼科視光學院高級眼科視光師，負責兒童及特殊需要人士綜合眼科視光檢查、雙眼協調檢查、視覺訓練及視覺認知對學習的影響。

溫梓峻先生
(香港理工大學眼科視光學院高級駐院眼科視光師)

畢業於香港理工大學眼科視光學（榮譽）理學士課程。他目前在香港理工大學眼科視光學院擔任高級駐院眼科視光師，專責處理兒科綜合眼科視光檢查、雙眼協調和視覺認知評估及訓練。臨床興趣包括兒童視覺認知發展、弱視及斜視等。

持續專業發展學分：
1.5個學分 (眼科視光師)

*此講座為註冊視光師持續專業發展活動，參加者需出席及完成小測並獲得70分以上，方可獲取學分。 *持續專業發展學分紀錄行政費：學院成員 (\$200) 非學院成員 (\$350)